
 
 

Vaststellen ontwerp inrichtingsplan en beschikbaar stellen krediet Heuvel 

Voorzitter, 

 

Het Oosterhoutse ”Lange Voorhout” met voorname herenhuizen met stoepen en het karakteristieke oude 

raadhuis.  Het rustige plein dat stedenbouwkundig gezien tot de mooiste in Noord-Brabant behoort, vooral ook 

door de oude lindebomen. Vanaf de 13e eeuw was De Heuvel het bestuurlijk hart van het dorp waar de 

welgestelden zich vestigden. 

De chique sfeer van weleer is door het achterstallig onderhoud en het intensief parkeren verworden tot een 

verrommelde entree van onze stad. 

Actie dus, voorzitter, 

 

Samen met de gemeente, ontwerpbureau Atelier Quadrat en de Heuvelkring krijgt dit plein een facelift. Het 

accent ligt op levendigheid, maar wel met respect voor het intieme en historische karakter. 

De ondernemers, instellingen en de bewoners van De Heuvel zijn samen verenigd in “De  

Heuvelkring”. Wij waarderen De Heuvelkring voor het aandragen van ideeën en het constructief meedenken bij 

de revitalisering van de Heuvel. 

De fractie van Gemeentebelangen vraagt zich af of een aandachtstrekker, zoals we bijvoorbeeld Via-Via op de 

Markt hebben, geen toevoeging kan geven aan de levendigheid van De Heuvel. 

Om de economische vitaliteit en de bedrijvigheid niet in gevaar te brengen heeft de Heuvelkring voorgesteld 

een minimum van 45 parkeerplaatsen aan te houden.  

De Heuvelkring spreekt de wens uit om in de toekomst de Heuvel autovrij te maken.  

Belangrijk dus om bij de inrichting van het plein op voorhand rekening te houden met een autovrije Heuvel in 

de toekomst. 

 

In de raadsvergadering van 21 april jongstleden, bij de behandeling van de nota “Vervanging selectieve toegang 

binnenstad” oftewel “het palenplan” heeft onze fractie erop aangedrongen dat er een duidelijk overgang van 

de wegverharding dient te komen vanaf De Heuvel naar de Arendstraat. De partijen zijn  hierover verdeeld, 

maar de veiligheid bij de entree van de binnenstad is volgens onze fractie een belangrijke zaak. 

De antieke bestrating heeft in het verleden veel problemen gegeven voor bezoekers met een rolstoel en 

andere hulpmiddelen. De fractie van Gemeentebelangen vraagt bij het ontwerp rekening te houden met deze 

doelgroep. 

In de nota wordt verzocht de uitwerking van het ontwerp, met name voor wat betreft de materiaalkeuze en 

uitvoeringsplanning, te delegeren aan het college. 

Van significante wijzigingen van het plan worden wij graag op de hoogte gehouden. 

Voorzitter, we kunnen niet wachten om te flaneren over de nieuw ingerichte Heuvel en een heerlijk koud 

sprankelend pilsje te nuttigen op ons unieke gerenoveerde historische Heuvelplein. 

De fractie van Gemeentebelangen gaat akkoord met deze nota. 

Tot zover voorzitter. 


